

NSERC continues to support research and partnerships

The Federal Government's Budget for 2018 is making significant investments in science and research.

As stated in the Budget, the Government of Canada continues to believe that Partnership programs, like those of NSERC, that bring together researchers and businesses have impact and "deliver tangible benefits to Canadians". Budget 2018 recognized that it is "an established role [for] government to help bring together researchers and specialized equipment that resides at post-secondary institutions with businesses".

The Budget has also directed "a reduction in the total number of business innovation programs [across government] by up to two-thirds." As part of this effort, NSERC will modernize, simplify and improve its partnership programs. The Federal Budget proposed that Engage Grants, Industrial Research Chairs, Connect Grants, Strategic Partnership Grants for Networks and Projects, Experience Awards Grants, and the existing Collaborative Research and Development Grants be consolidated into a single grant program.

Over the last few months, work had already been undertaken to simplify some of our Partnerships programs. We now have an opportunity to accelerate this work. We can build on the foundations of our current programs and our years of experience in developing and delivering research partnerships support to create the next generation of modern, agile and simplified programs.

We are currently working to define the way forward for the coming months, including how we can best consult with partners and stakeholders in the research and innovation world. We will keep you informed of changes and timelines as we make progress.

In the meantime, NSERC Research Partnerships will continue to administer and fulfill current awards, and to offer its partnerships programs (i.e. Engage Grants, Industrial Research Chairs, Connect Grants, Strategic Partnership Grants for Networks and Projects, Experience Awards Grants, and the existing Collaborative Research and Development Grants).

We remain available to answer your questions and welcome your feedback as we move forward.

Marc Fortin
Vice-President, Research Partnerships. NSERC

Le CRSNG continue de soutenir la recherche en partenariats.

Le Budget fédéral 2018 a annoncé des investissements importants pour la science et la recherche.

Tel qu'indiqué dans le texte du Budget, le gouvernement du Canada réitère que les programmes de partenariat réunissant des chercheurs et des entreprises ont un impact et «procurent des avantages concrets pour les Canadiennes et les Canadiens». Dans le budget de 2018, le gouvernement reconnaît qu'« un rôle établi que les gouvernements peuvent jouer est de contribuer à réunir les chercheurs et l'équipement spécialisé qui se trouvent dans les établissements postsecondaires avec les entreprises ».

Le budget de 2018 stipule aussi que le nombre de programme d'innovation sera réduit des deux tiers à travers le gouvernement. Partie prenante de cette direction, le CRSNG modernisera, simplifiera et améliorera ses programmes de partenariats. Le Budget fédéral a proposé de regrouper les subventions d'Engagement partenarial, le Programme des professeurs-chercheurs industriels, les subventions Connexion et les subventions de Partenariat stratégique pour les réseaux et les projets, les subventions pour les Bourses Expérience et les Subventions de recherche et développement coopérative en un seul programme de subventions.

Au cours des derniers mois, un travail avait déjà été amorcé pour simplifier certains des programmes de partenariats. Nous pouvons maintenant accélérer ce travail. Nous pouvons utiliser la fondation de nos programmes actuels, et de nos années d'expérience dans la conception et la livraison de programmes de soutien à la recherche en partenariats pour bâtir la prochaine génération de programmes agiles, modernes et simplifiés.

Nous sommes à définir les prochaines étapes pour les prochains mois et comment nous consulterons la communauté de recherche et d'innovation. Nous vous tiendrons informé des prochaines étapes et des échéanciers.

Entretemps, la direction des Partenariats de recherche du CRSNG continuera de gérer et de respecter les subventions déjà émises, et de continuer d'offrir ses programmes de partenariats de recherche (i.e. les subventions d'Engagement partenarial, le Programme des professeurs-chercheurs industriels, les subventions Connexion et les subventions de Partenariat stratégique pour les réseaux et les projets, les subventions pour les Bourses Expérience, et les Subventions de recherche et développement coopérative).

Nous sommes toujours disponibles pour répondre à vos questions et nous vous encourageons à nous faire part de vos commentaires.

Marc Fortin
Vice-Président, Partenariats de recherche, CRSNG